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NOTAT 

Bilag 1 Oversigt over den politiske behandling  

 
Teknik- og Miljøudvalget 27. august 2018, Produktivitetsanalyse 
af byggesagsbehandlingen 
 
Indstillingens 1. og 2. at-punkt blev godkendt uden afstemning. 
 
Indstillingens 3. at-punkt blev ikke godkendt med to stemmer mod ni. 
Ingen undlod at stemme. 
 
For stemte: C og I. 
Imod stemte: A, B, F, O, Ø og Å. 
 
Indstillingens 4. at-punkt blev godkendt uden afstemning 
 
Enhedslisten, Radikale Venstre, Alternativet, Socialistisk Folkeparti, 
Dansk Folkeparti og Socialdemokratiet afgav følgende 
protokolbemærkning: 
”Partierne stemmer imod, at den udvidede partshøring afskaffes, da 
den sikrer lejere og andelshavere samme demokratiske rettigheder 
som ejere”. 
 
 
Teknik- og Miljøudvalget 18. juni 2018, Handlingsplan for 
produktivitetsanalyse af byggesagsområdet 
 
Et samlet udvalg fremsatte følgende ændringsforslag til nyt 2. at-
punkt: 
”At analysen skal påbegyndes straks, og den skal implementeres 
betydeligt hurtigere end i 2020. Forvaltningen skal vende tilbage til 
august 2018 med en række konkrete tiltag, der kan iværksættes 
straks.” 
 
Ændringsforslaget blev godkendt uden afstemning. 
 
Den således ændrede indstilling blev godkendt uden afstemning. 
 
Teknik- og Miljøudvalget 28. maj 2018, Afslutning af 
revisionsbemærkning vedrørende beregning af byggesagsgebyrer 
 
Det Konservative Folkeparti fremsatte følgende ændringsforslag 
(ÆF1): 
”At forvaltningen fremlægger et forslag til, hvordan de endnu ikke 
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opkrævede takster for 2017 og 2018 beregnes efter det nye, korrekte 
og lavere niveau.” 
Ændringsforslaget (ÆF1) blev vedtaget uden afstemning. 
 
Det Konservative Folkeparti fremsatte følgende ændringsforslag 
(ÆF2): 
”At forvaltningen fremlægger et forslag til, hvordan dem, der allerede 
har betalt for høje gebyrer i 2017 og 2018, får det for meget betalte 
gebyr retur.” 
Ændringsforslaget (ÆF2) blev vedtaget uden afstemning. 
 
Indstillingen blev taget til efterretning uden afstemning 


